

Title (en)

Device for the support of shower assemblies.

Title (de)

Vorrichtung zur Halterung von Duscharmaturen.

Title (fr)

Dispositif de support de douche.

Publication

**EP 0076906 A1 19830420 (DE)**

Application

**EP 82107375 A 19820813**

Priority

DE 8130060 U 19811014

Abstract (en)

1. A device for supporting shower fittings such as hand-held spray attachment, a soap-dish or the like slidably or lockably, as desired, having a support bar (1) in the form of a hollow section (2) for receiving the shower fittings, which can be mounted on the wall of a shower cubicle, characterised in that the hollow section (2) of the support bar (1) has on both sides, in addition to a first surface (3) which can be laid against a wall, in each case a further surface (4) adjoining the first at an obtuse angle, which latter can be placed in the corner (10) of two walls (11, 12).

Abstract (de)

Es wird eine Vorrichtung zur wahlweise verschieblichen und arretierbaren Halterung von Duscharmaturen, wie Handbrause, Seifenschale und dergleichen mit einer an der Wand einer Duschkabine anbringbaren als Hohlprofil ausgebildeten Halteschiene zur Aufnahme der Duscharmaturen beschrieben, bei der das Hohlprofil (2) der Halteschiene (1) beiderseits neben einer ersten an eine Wand anlegbaren Fläche (3) je eine weitere in einem stumpfen Winkel zur ersten Fläche liegende Fläche (4) aufweist, welche in die Ecke (10) zweier Wände (11, 12) anlegbar sind.

IPC 1-7

**E03C 1/06**

IPC 8 full level

**E03C 1/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E03C 1/06** (2013.01); **E03C 1/066** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] CH 453237 A 19680614 - HANS U BOSSHARD AG HUB ZUERICH [CH]
- [Y] DE 2324083 A1 19741121 - WEGE JULIUS
- [AP] DE 3041240 A1 19820513 - DORNBRACHT FA A [DE]

Cited by

EP1321588A1; EP1428941A3; CN1303292C; CN1332100C; EP1712688A3; EP0747543A1; EP0607981A1; US7310836B2; WO9221829A1; WO03027403A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0076906 A1 19830420; EP 0076906 B1 19860129; AT E17761 T1 19860215; DE 3268817 D1 19860313; DE 8130060 U1 19820217**

DOCDB simple family (application)

**EP 82107375 A 19820813; AT 82107375 T 19820813; DE 3268817 T 19820813; DE 8130060 U 19811014**